
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 17. januar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AT
Ministeren bedes oplyse, hvad resultatet af task forcen for afbureaukratisering
i ældreplejens arbejde betyder for ministerens opfattelse af, hvad væksten i
det offentlige forbrug skal være fremover, for at velfærden for de ældre ikke
udhules i takt med, at der bliver flere ældre.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S) og Jeppe Jakobsen (DF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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